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Padurile, atatea cate mai exista, de pe Valea Vaserului dispar. Se fura lemn noaptea, ziua, de
Paste si de Craciun. Autoritatile locale sunt constiente de acest lucru, la fel ca si cele judetene,
doar ca de multe ori ilegalul este... cat se poate de legal.

O noua runda de discutii pe aceasta tema a avut loc astazi la Palatul Administrativ. In cadrul
sedintei Comitetului Judetean pentru Situatii de Urgenta primarul orasului Viseu de Sus, Vasile
Ciolpan a adus in discutie acest subiect, pentru a doua ora in decurs de o saptamana. Cum
este obiceiul prin partile locului, vina pentru aceste defrisari ale “aurului verde” de pe Valea
Vaserului a fost pasata de la o autoritate la alta. Unii fac controale, altii prind in flagrant
infractorii, dar nu au cu ce transporta materialul lemnos confiscat. Toti fac cate ceva, dar nimeni
nu vede rezultatele.

  

“Situatia persista pe Valea Vaserului, pe Izvorul Novat. Pe noi nu ne intereseaza prea mult ca
se taie, pentru ca exista cine sa aiba grija de acele paduri iar primaria nu va face niciodata paza
padurilor private sau ale statului. Insa, ceea ce ne intereseaza este faptul ca se distruge totul in
zona in momentul in care se exploateaza”, a precizat in debutul intalnirii Vasile Ciolpan.
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Degeaba prefectul Sandu Pocol a adus in discutie protocolul de colaborare incheiat intre marea
majoritate a organelor de control din judet. Degeaba s-au spus si s-au rostit multe cuvinte,
fenomenul acesta de defrisare a padurii s-a extin. “Daca nu se vor lua masuri imediate, atunci
vom avea cu totii de suferit. Eu am dat inclusiv lista cu utilajele care distrug si cara din zona
ilegal lemne. Se aude ca cineva care se plimba acum un an cu un straf are acum doua jeepuri,
o casa imensa si nu a fost mostenire de la matusa Tamara”, a mai adaugat Ciolpan.

Prefectului Sandu Pocol i-a fost adus la cunostinta inca o data ca pe Valea Vaserului lemnul nu
se poate transporta decat pe albia raului, dat fiind faptul ca respectiva cale ferata din zona este
distrusa aproape in totalitate. Primarul Vasile Ciolpan spune ca s-au cerut fonduri pentru
reabilitarea acesteia, dar tot degeaba. Tot Ciolpan a venit si cu ideea instituirii unui punct de
control permanent, care sa incerce sa stopeze fenomenul. Autoritatile au prezentat o situatie
care s-a petrecut cu catva timp in urma, atunci cand a existat un astfel de punct permanent de
control, dar care a fost distrus de catre viseuanii din zona, fiind daramat cu tot cu oamenii din el
de catre un taf.

Articol integral si imagini video: CityNews.ro 
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